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Pla i calendari d’actuacions de manteniment
i condicionament d’urbanitzacions i polígon

Pla d’incendis per a casc urbà i urbanitzacions
Aula de respir i ampliació horari Escola Infantil

Xarxa Wi-Fi per tots els nuclis urbans
Construcció d’una bàscula agrícola

Conserge per a les instal·lacions municipals
Reasfaltat i condicionament de camins

Impuls a l’esport local i adequació i creació
de noves instal·lacions municipals

Ajudes Covid a empreses i autònoms
Neteja efectiva de carres, parcs i jardins

Major quantitat de contenidors de reciclatge
Contractació d’un tècnic de joventut

Creació del Punt Violeta en festes
Reversió de la titularitat de l’Ermita

ALGUNES PROPOSTES DES DE 
L’OPOSICIÓ, LEGISLATURA 2019-2023
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Afronte amb molta 
il·lusió que els meus 
companys hagen 
tornat a con�ar en mi 
per a encapçalar este 
projecte, tan 
ambiciós com 
il·lusionant, de 
millorar la vida de 
Nàquera.
Com sabeu, vaig ser 
regidor durant dos 
legislatures, i des del 
punt de vista d'haver 
governat el poble 
durant els anys més 
difícils de la crisi 
econòmica i amb la 
visió renovada 
després de prendre 
un descans per a 
veure la realitat amb 
una altra perspectiva, 
torne amb més 
ganes i més il·lusió 
per a fer de 
Nàquera el poble 
que tots volem.
Des de l'experiència 
dels meus companys, 
que porten més de 
40 anys treballant pel 
poble, i la frescor de la 
gent jove que forma el 
gran equip del PSPV, 
treballarem per a fer 
entre tots el millor poble 
del món. Necessitem la 
cooperació de tots els 
veïns i veïnes en 
aquest ambiciós 
projecte, on Nàquera 
és el primer.

Vos necessite a tots!

Víctor Navarro
Secretari general i 
candidat del PSPV
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L’ Institut de Nàquera
Ignorància, inoperància, desvergonya, falta d'ètica? 
El partit que representa l'alcalde intenta riure's de 
nosaltres?
Anuncia a bombo i platerets que ja han sol·licitat que 
s'inicien els tràmits per a la construcció de l'Institut a 
Nàquera, però fonts directes de Conselleria ens 
con�rmen que a la reunió que van mantenir amb 
Damián i l'Ampa fa unes setmanes, el primer que se'ls 
va preguntar va ser si ja tenien la ubicació. Sembla 
que, en estos moments, el nostre alcalde NO té els 
terrenys per construir-lo.

El primer pas no és anar a fer-se la foto, és tindre un 
solar que complixca amb els requisits per edi�car un 
institut, per a que la Conselleria comence els tràmits. 
Pretén expropiar els terrenys a baix preu com a la 
zona de “Darrere del Forn?
Nàquera necessita un institut, però sobretot necessita 
un equip de govern capaç, responsable i que sàpiga 
gestionar amb serietat la tramitació i l'execució d'un 
projecte de tal magnitud.

SENSE RESPOSTA

Camí de Llíria (entrada al polígon)
Un altre exemple clar de la inoperància del nostre 
actual consistori: el camí de Llíria. Es troba en estat 
lamentable i molt perillós. Segons fonts de Diputació, 
està prevista la seua execució, però no es pot actuar 
�ns que l'Ajuntament de Nàquera sol·licite la 
delimitació a la Conselleria de Medi Ambient. És un 
tràmit senzill, però ha de sol·licitar la desafecció 
perquè passe de la Conselleria a l'Ajuntament. Bétera 
ja ho va fer al seu moment i només falta Nàquera. 
Sense aquest requisit no es pot fer res.

Esta sendera no és de Diputació, està dins del Pla de 
Camins d'Interès territorial. I el problema és que cal 
actuar a tot el camí, si no la part de Bétera ja estaria 
arreglada.
L'actuació està prevista a partir de la rotonda del 
Polígon, per facilitar-ne l'accés i posar-lo en valor, ja 
que per la seua ubicació hauria d'estar molt més 
cuidat.
L'actual grup de govern falta a la veritat quan en un 
pleno ens respon que Bétera tampoc no ha realitzat 
els tràmits oportuns. Falta a la veritat quan diu que 
“estan treballant”.
Una vegada més, falta a la veritat.

Neteja del barranc
Tenim la sort de viure en un entorn privil·legiat: som la 
porta d'entrada a la Serra Calderona i estem envoltats 
de natura. El barranc que circumda la població serveix 
de llit natural per a les precipitacions pluvials, pel que 
tenim l'obligació de mantindre net i cuidat el nostre 
patrimoni natural, ja que hem perdut la pràctica totalitat 
del patrimoni històric.

La neteja i el manteniment del barranc 
perteneix a la Confederació Hidrogrà�ca del 
Xúquer, però hi ha mecanismes legals perquè siguem 
nosaltres els que s'ocupen del seu estat. En estos 
moments, i des de fa mesos, Confederació Hidrogrà�ca 
del Xúquer segueix esperant que s’els  informe del tram 
de barranc que necessitem netejar per donar-nos la seua 
immediata autorització. Una vegada més, el consistori 
demostra la seua inoperància i la falta de ganes de 
treballar. Només cal un paper que diga “quin tram hem 
de netejar”.

Som els més interessats en estiga net de vegetació i 
preparat per a possibles avingudes d'aigua.

Neteja viària i manteniment de parcs i jardins
Tornem a denunciar l'estat de semi abandó en què es 
troba la nostra localitat. Falta de neteja, tant dels 
carrers com dels camins. En un ple preguntàrem si 
la vegetació de les voreres havia de ser retirada o 
formava part del “pla de jardineria”. La resposta va ser 
que no sabien a quin departament pertanyia. Una altra 
mostra de desconeixement, inoperància i desgana.

Hi ha carrers on encara queden restes de mascaretes de 
la pandèmia; hi ha camins pels quals la vegetació fa 
difícil transitar; hi ha poques papereres i 
majoritàriament deteriorades, trencades o cremades…
I hi ha uns parcs per als nostres xiquets, que segurament 
no compleixen els mínims requisits de salubritat i 
seguretat. Brutícia, pintades i mobiliari en mal estat…

Insistim: és esta la Nàquera que volem?
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